
Bespreekpunten PvdA inz. stand van zaken 
fietsprojecten

Fietsprojecten

1. Vinden we dat we als fracties meer zicht moeten hebben op de wijze waarop en met wie wordt 
gecommuniceerd, participatie wordt gevraagd ( in dit geval bij de ontwikkeling  van de 
fietsprojecten)?

2. Vinden we als fracties dat we over de effecten van de participatie op de ontwerpen nader moeten 
worden geïnformeerd?
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